
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Bratian 

Zebranie odbyło się 20 września 2021r. o godz. 1900 w remizie OSP w Bratianie. Na ogólną 

liczbę 1152 mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło udział 46 osób, a więc mniej niż 1/10 

stałych mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez 

względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto udział w zebraniu brali: 

1) Tomasz Waruszewski – Wójt Gminy 

2) Błażej Mioskowski  – Sołtys wsi Bratian 

3) Krzysztof Dembiński – Radny Gminy 

4) Karol Jakubowski – Radny Gminy 

5) Zbigniew Podwojewski – Radny Gminy  

6) Marta Szwechowicz – pracownik Urzędu Gminy 

 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady sołeckiej za 2020 rok. 

3) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4) Wnioski i zapytania. 

5) Zakończenie zebrania. 

 

Ad.1 

Zebranie otworzył i przeprowadził Sołtys wsi Pan Błażej Mioskowski, powitał zebranych i 

stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 

Sołtys wsi nie przedstawił sprawozdania z działalności za rok 2020 . Pan Mioskowski został 

wybrany na sołtysa wsi 28 lipca 2021r. Ustępujący sołtys nie uczestniczył w zebraniu wiejskim 

i nie przedstawił sprawozdania z działalności. 

 

Ad.3 

 

Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie przedstawił informacje z bieżącej działalności Wójta. 

• Podziękowanie mieszkańcom, za wiosenną akcję sprzątania gminy. 

• Informacja na temat zagrożeń wynikających z ASF. 

• Informacja o szczepieniach COVID, akcje promocyjne oraz zagrożenia. 

• e- usługi 

• Plany Gminy -plany inwestycyjne. Gmina stawia na rozwój wszechstronny, mieszkańcy 

oczekują rozwoju infrastruktury do czego dążymy mimo trudnej sytuacji finansowej. 

Plany dotyczące sołectwa wsi Bratian są duże: 



-Budowa remizy OSP ze świetlicą wiejską. Będzie to nowoczesny budynek 

wielofunkcyjny. Miejsce zostało wybrane po konsultacjach społecznych. 

- Remont ulic Grunwaldzkiej, Polnej i Krętej. 

-Inwestycje Polski Ład – wnioski złożone na budowę nowych mostów na ulicy 

Grunwaldzkiej, zjazd Młyńska . 

- Hala targowa – przetarg. 

- Plan zakupu działki przy dworcu kolejowym. 

- Ścieżka rowerowa z Bratiana do Mszanowa – dokumentacja, projekt. 

- Stacja uzdatniania wody. 

- Modernizacja sieci, 5 przepompowni na terenie gminy. 

- System monitorowania jakości powietrza – aplikacja 

- Podział Sołectwa Bratian na 2 części – pomysł. 

   

   Ad.4  

• Pytanie mieszkańca o halę targową, według wcześniejszych ustaleń miał tam być plac 

zabaw. 

      Pan Wójt odpowiedział, że plac zabaw jest planowany w innym miejscu. 

• Mieszkańcy zapytali o możliwość przyłączenia Bratiana do sieci gazowej. 

      Pan Wójt odpowiedział , że plan jest realizowany etapowo, na ten moment Łąki      

      Bratiańskie, dalej Mszanowo. Ustalono, iż Sołtys wsi zorganizuje zbiórkę podpisów –   

      lista społeczna. 

• Mieszkańcy pytali o internet światłowodowy. 

      Pan Wójt odpowiedział, że opóźnia się inwestycja marszałkowska. 

• Mieszkaniec pytał o możliwość odśnieżania przez gminę ulicy Łąkowej. 

      Pan Wójt odpowiedział, iż nie ma takiej możliwości, gdyż jest to droga prywatna     

      mieszkańców. 

• Mieszkańcy zgłosili problem dotyczący jakości powietrza w okresie grzewczym. 

      Pan Wójt odpowiedział, że zostaną ustawione czujniki badające jakość powietrza. 

      ●   Mieszkaniec prosił o zamontowanie siatki tzw. piłkołap na boisku szkolnym , gdzie   

            rozgrywane są mecze.       

     Pan Wójt skierował prośbę do Sołtysa. 

 

 

Na tym zebranie zakończono 

 

 

 

    Protokołowała                                                                             Sołtys Wsi 

Marta Szwechowicz                                                                   Błażej Mioskowski 

 

 

 

 

 

 


